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 Číslo materiálu: 10/1 

Komise: Komise pro bezpečnost Rady města Kutná Hora 

Datum:   20. 9. 2022, v 16:00 hodin 

Přítomni: 

 

Hosté: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Mgr. Vojtěch Smetáček, Milan Zelený, Kateřina Špalková, PhDr. Iva Pospíšilová, 

Marie Pipková, Josef Sova 

Ing. Mgr. Václav Mareček, Ing. Josef Viktora, npor. Bc. Karel Nový - omluven 

MUDr. Jan Havlovic, Jiří Hlavinka, Josef Kraus, Denisa Kleinová 

--- 

Člen RM:  

Příští jednání: Není stanoveno 

 

1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

Rada města Kutná Hora 

 

bere na vědomí zápis z 2. zasedání komise pro bezpečnost ze dne 20. 9. 2022 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

 
1. Zahájení, přivítání, prezence 

2. Jednání 

______________________________________________________________________________ 

 

1. Zahájení, přivítání, prezence 

  

Předseda komise přivítal přítomné na druhém zasedání komise v roce 2022. Jednání bylo zahájeno 

v 16:00 hodin.  

 

 

2. Jednání 

 

p. Smetáček 

 

Informoval o ukončení činnosti komise. Poděkování členům komise, Radě města a vedení města za 

celou čtyřletou spolupráci.  

 

 

p. Mareček 

 

Seznámil přítomné s činností MěP za období od 18. 5. 2022 do současnosti.  

 

Početní stavy městských strážníků jsou k 20. 9. 2022 tabulkově naplněny – 24 strážníků. Početní stav 

byl doplněn dvěma ženami ve věku 21 let a 25 let. Mladší strážnice je zároveň psovodem, takže se 

doplnil počet psovodů na dva strážníky. Všude, kde proběhla prezentace MěP, se ukázky psovoda 

občanům a dětem velmi líbili a reakcí na tyto akce bylo mnoho děkovných dopisů. V současné době 

jsou nově přijaté strážnice ve školicím středisku a nástup do výkonu služby se předpokládá koncem 

listopadu. Jedna strážnice se vrátila po mateřské dovolené.  

Na služebně MěP jsou nevyhovující prostory pro strážnice, zejména šatní prostory – bude řešeno 

v příštím roce s tajemníkem MěÚ (z celkového počtu 24 strážníků je 6 žen a 18 mužů). Tři strážníci 

jsou v dlouhodobější pracovní neschopnosti. 
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Poskytl členům komise tiskové zprávy z činnosti městských strážníků – přestupková a trestní činnost 

začíná pomalu narůstat. 

 

Početní stav asistentů prevence kriminality je 5 asistentů. Jedna asistentka je dlouhodobě nemocná. 

Město se zapojilo do projektu Výzvy asistence prevence kriminality financovaných z evropských fondů 

s 10% spoluúčastí města – projekt by byl profinancovaný od 1. 1. 2023 na dobu 3 let za podmínky, že 

budeme vybráni. K realizaci projektu musela být zpracována Koncepce prevence kriminality ve městě 

Kutná Hora na léta 2022 – 2027.  

 

Ve městě narůstá drogová problematika – řeší Policie ČR. 

 

Dozorované akce MěP: 

- k 30. 6. 2022 ukončila MěP 24 h dozor v KACPU 

- festival alternativní hudby Creepy Teepee na začátku července proběhl bez problémů 

- Dačického dvanáctka 

- Kutnohorská kocábka 

- Veteran rallye 

- Vinobraní a dožínky na Kačině – ukázka spolu s ostatními složkami IZS 

- Setkání hornických měst a obcí ČR 

- Svatováclavské slavnosti 

- Volby 2023 

 

Preventivně výchovná činnost byla prováděna ukázkami na MŠ a ZŠ – zejména psovodi, strážníci 

provádějí tuto činnost ve svém volném čase. 

Na ZŠ T. G. Masaryka proběhla osvětová akce na téma kyberšina. Uskutečnila se soutěž malých 

cyklistů na cyklohřišti Žižkov. 

 

V říjnu proběhne školení řidičů MěP, školení ČČK – zdravověda, školení cizinecké policie, 

absolvování kurzu taktické první pomoci pro bezpečnostní složky – k tomu byl pořízen zdravotnický 

vak v hodnotě 15.000,- Kč. Proběhne taktická a střelecká příprava ve spolupráci s Policií ČR – 

v letošním roce se podařilo dokoupit zbraně pro všechny strážníky.  

Je naplánováno jednání s městem ohledně Plánování rozpočtu na rok 2023. 

Podařilo se vyměnit kameru na Palachovce a byl pořízen nový software pro kamerový systém MěP. 

 

 

p. Pospíšilová  

 

Poděkovala za pochůzkářskou činnost asistentů prevence kriminality na Dolním Žižkově.  

Vznesla dotaz ohledně působení streetworkerů v Kutné Hoře – v současné době zde nefungují. 

 

Poskytla informaci o počtech ukrajinských uprchlíků. V rámci okresu Kutná Hora je evidováno cca 

2000 ukrajinských uprchlíků a z toho 600 osob je zaměstnáno. Informovala o vyplácených sociálních 

dávkách ukrajinským uprchlíkům z Úřadu práce. 

 

Dotaz ohledně zakoupení parkovacích karet v ulici Radnická pro zaměstnance – nelze zakoupit.  

 

 

p. Viktora 

 

Informoval komisi o činnosti klubusu – v současné době je po opravě a příští týden proběhne jednání 

ohledně jeho fungování.  
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Na strážníky MěP a asistence prevence kriminality přichází od občanů minimum stížností a převažují 

pochvaly, za což je velmi chválí. 

 

 

p. Špalková 

 

Poděkování městským strážníkům a asistentům prevence kriminality za preventivní pochůzkovou 

činnost zejména u hřiště „Průmyslovák“, kde probíhá rekonstrukce bývalých šaten na dětskou skupinu 

a byl zde značný výskyt drogově závislých osob, hodně odpadků i s jehlami od injekčních stříkaček a 

těmito kontrolami se situace zlepšila. 

Dotaz ohledně parkování v „Lomu“ na Žižkově v ulici Kremnická – není to prostor určený k parkování 

automobilů, je to soukromý pozemek. 

 

 

p. Pipková 

 

Vznesla požadavek na strážníky MěP ohledně možnosti provádění kontrol parkování a průjezdnosti na 

náměstí Národního odboje – bude strážníky prověřeno. 

Dotaz ohledně měřících rychlostních radarů – zda klesá počet přestupků – tendence je setrvalá 

v průměru 1 600 přestupků za měsíc. 

 

 

Různé 

Poděkování za spolupráci všem členům komise a pochvala všech členů komise strážníkům MěP a 

asistentům prevence kriminality za kvalitně odváděnou práci. 

 

 

Jednání ukončeno v 17:30 hodin. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

 

4) Reakce rady města: 
 

 

 

Zapsal: Bc. Radka Vonšovská  

Elektronicky ověřili: přítomní členové komise 
 

 


